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  - Celog živata sam se trudio da poklanjam pažnju pripadnicama lepšeg pola iz jednostavnog  
razloga što se to smatralo kulturno u vremenu kada sam ja odrastao. Kada je u pitanju bitan
praznik kada su žene u pitanju uvek sam džentlmenski poklanjao skromne poklone u znak
pažnje. Mislim da smo kao ljudi izgubili te manire.
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